

Møde torsdag den 28. januar 2016 i kælderen.

Pkt. 1 Mødt:

Jørgen, Ejnar, Anette, Stig og Frede samt Kea og Britta.

Pkt. 2 Siden sidst:

Mail fra Lis Bentin om det kommende fællesmøde og Fredes svar samt oplysninger om møderne.

Pkt. 3 Arrangementer i 2016:

Vi vil i år kun lave egne arrangementer. Vi har lavet en grov fordeling af arbejdet til vores arrangementer så alle deltager både bestyrelsesmedlemmer og suppleanter, ingen skal køre på frihjul alle deltager. Fælles arrangementer her vil vi se tiden an til næste år, vi har deltaget i et fælles arrangement, det var godt, men for mange for dyrt. Vores mening er alt hvad vi foretager os, så skal der være en egenbetaling som vi også har til vores egne arrangementer.

Pkt. 4 Renovering:

Der vil blive taget kontakt til Ulla Albertsen, direktøren for Boligselskabet vil få den samme orientering. Der blev også fremlagt skrivelse fra en beboer. Byggeavisen er ikke god nok, så vi forventer mange henvendelser fra beboerne som omgående vil gå videre til arkitektfirmaet og administrationen. Vi vil gøre alt for alt kan gå så godt som vel muligt.

Pkt. 5 Eventuelt:

Megen løs snak over bordet.

Frede

PS: DV møde tirsdag den 10. maj kl. 09.00 i kælderen Vendsysselvej 37